
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 
en de leden van de gemeenteraad van Heiloo 

 

Heiloo, 25 februari 2024  

 

Geachte burgemeester en wethouders, leden van de raad,  

Bij voorbaat dank voor de aandacht voor de situatie rond twee belangrijke voorzieningen in Heiloo, het Baafje en 
de Beun. Het Baafje heeft een actieve werkgroep “Red het Baafje”. Voor het voortbestaan van de Beun wordt 
geijverd door ondergetekende werkgroep “Behoud de Beun” en wij voelen ons gesteund door vele inwoners. 

Wat begon met een oproep in de Uitkijkpost om inwoners van Heiloo te vragen zich samen met mij voor het 
behoud van de Beun in te zetten, heeft geleid tot de vorming van een groep betrokken inwoners die zich hebben 
verenigd onder de naam Behoud de Beun. Inmiddels hebben meer dan 1.000 inwoners zich uitgesproken vóór 
het behoud van de Beun, blijkens de poll en de petitie via facebook. En de teller loopt nog steeds op. 

Komende week verschijnt er in het NHD een interview met twee Heilooers, waaronder ondergetekende, die 
inwoners vanuit verschillende invalshoeken, vertegenwoordigen. Vanuit meerdere initiatieven trekken we 
inmiddels samen op. 

GBH heeft voor de raadsvergadering van 26 februari a.s. een motie op de agenda gezet met de veelzeggende 
titel “Houd de Beun open!”. Wij hopen dat deze motie op een raadsbrede steun kan rekenen. Daarom schrijven 
we deze brief en hebben we binnenkort een afspraak met wethouder Tromp. 

De Beun is van groot belang voor de inwoners van Heiloo in het kader van welzijn, sociale cohesie en 
eenzaamheidsbestrijding. Voor zowel de passieve cultuurbeleving waar jaarlijks vele mensen van genieten, als 
de actieve cultuurbeoefening. Denk aan de vele amateurgezelschappen en uitvoeringen door kinderen die in de 
Beun een podium kunnen krijgen. 

Gezien de inhoud van diverse nota’s van uw gemeente (Omgevingsvisie Heiloo 2024 (2021), Masterplan ‘t Loo 
(2022) en de nota Noten van Samenspel (2023)), zijn wij ervan overtuigd dat ook u zult vinden dat de Beun een 
plek moet behouden en ook verdient in Heiloo. Zodat de filmliefhebber, onze kinderen, de lokale verenigingen 
en aankomend talent hier gebruik van kunnen maken en hen een mooi podium gegund wordt. De 
verlevendiging van de omgeving van de Witte Kerk, het stimuleren van cultuurbeleving en -beoefening, en de 
stimulering van het bij de voortzetting van de Beun onmisbare vrijwilligerswerk, zijn allemaal daarmee 
verbonden. Dit maakt Heiloo een aantrekkelijke gemeente om te wonen, ook voor de vele nieuwe inwoners. 

We hebben contact gelegd met bestuursleden van de voormalige Stichting De Beun en de Vrienden van de 
Beun om kennis te nemen van de historie. Wij zijn ervan overtuigd dat er zich weer voldoende vrijwilligers zullen 
melden, een aantal heeft zich daadwerkelijk al gemeld, om zich in te zetten bij de exploitatie van de Beun. 
 

Hoogachtend, 
namens Behoud de Beun, 
Marian van Dam 
 
behouddebeun@hotmail.com 
 

 




